
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

11/2016. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. október 12-ei, 

munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Szabó Mihály bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív alapján 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés:  

1. A „Karate a gyermekekért” Alapítvány név- és logo használati kérelme 

2. A Képviselő-testület 2016. október 18-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 
- A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Zárt ülés: 

3. A „Jó tanuló- jó sportoló” pályázatok elbírálása 

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

69/2016. (X.12.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. október 12-ei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés:  

1. A „Karate a gyermekekért” Alapítvány név- és logo használati kérelme 

2. A Képviselő-testület 2016. október 18-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 

Zárt ülés: 

3. A „Jó tanuló- jó sportoló” pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A „Karate a gyermekekért” Alapítvány név- és logo használati kérelme 

 

Székely Antal elnök ismertette a „Karate a gyermekekért” Alapítvány kérelmét. Hozzátette, hogy a 

bizottságnak az Oroszlány név használatát van hatásköre engedélyezni.  

 

Szlezák János, az alapítvány képviselője ismertette a logo szimbolikáját. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag egyetértett azzal, hogy a címer nem a bizottság hatásköre, a város 

nevének használatáról dönthet a bizottság. 

 

Molnár István bizottsági tag reményét fejezte ki, hogy rövid időn belül megnyugtató módon meg fog 

oldódni a „tatami” sportok elhelyezése. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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70/2016. (X.12.) MOSB határozata 

a „Karate a gyermekekért” Alapítvány név- és logo használati kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatja, hogy a „Karate a gyermekekért” Alapítvány Oroszlány város nevét versenyein, 

kiadványain, szórólapjain használja. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. szeptember 6-ai nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy az előterjesztésnek van egy melléklete, amely a bányásznapi 

program megvalósulását mutatja be, elsősorban pénzügyi oldalról. 

 

Molnár István bizottsági tag örömét fejezte ki, hogy az egyik helyszín a Bányászati Múzeum volt. 

Személyes tapasztalat alapján megfontolásra javasolta, hogy a múzeum területén a babakocsival 

történő közlekedést próbálják meg könnyebbé tenni. Véleménye szerint a rendezvénnyel kapcsolatos 

tapasztalatokat érdemes lenne összeszedni. 

 

 

A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány alapító okiratának módosítása 

 

A bizottsági tagok a bejegyzés folyamatáról egyeztettek, majd Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 
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71/2016. (X.12.) MOSB határozata 

 „A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány alapító okiratának módosítása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány alapító 

okiratának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

SZÜNET 

16 óra 12 perctől 16 óra 20 percig. 

 

Székely Antal elnök ismertette a helyben kiosztott, két ülés közötti tájékoztatóhoz tartozó 

előterjesztést, mely szerint az ukrajnai Mohyliv-Podilskyi város polgármestere együttműködési, 

partnerségi megállapodást szeretne kötni Oroszlány városával. Nem javasolta a csatlakozást, mert a 

település az ukrán-moldovai határon fekszik, és a partnerség Oroszlánynak nem érdeke. Amennyiben 

Oroszlány a jelenlegi testvérvárosok mellé további testvérvárost szeretne, akkor a Kárpát-medencében 

kutakodna, vagy egy nem túl távoli, másik uniós települést választana. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag egyetértett elnök úrral abban, hogy amennyiben testvérvárosi 

kapcsolatot szeretnének kiépíteni Ukrajnával, akkor kárpátaljai, közelebbi települést válasszanak, ahol 

magyarok is laknak. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak arról, hogy nem 

támogatják a partnerségi megállapodás megkötését. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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72/2016. (X.12.) MOSB határozata 

együttműködési megállapodás megkötésének véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

nem támogatja, hogy Oroszlány Város Önkormányzata együttműködési megállapodást kössön az 

ukrajnai Mohyliv-Podilskyi településsel. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 25 

perckor bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


